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ROMÂNIA  

JUDEȚUL PRAHOVA 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI PLOIEȘTI 

 

 

P R O C E S   –   V E R B A L 

al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Ploiești, 

din data de 10 februarie 2022 

 

 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei Primarului municipiului Ploiești, 

Andrei-Liviu Volosevici, nr. 1171/04.02.2022. 

 

* 

La ședință au participat un număr de 27 de consilieri din 27 în funcție.  

*** 

La ședință au mai participat: 

Domnul Andrei-Liviu Volosevici        - Primar 

Doamna Simona Albu                          - Administrator Public 

Doamna Mihaela-Lucia Constantin - Secretar General  

*** 

Ședința a fost condusă de domnul consilier  Gheorghe Sîrbu-Simion. 

  ***  

 Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

 Bună ziua! Declarăm deschise lucrările ședinței de astăzi prin ascultarea Imnului 

de stat. 

* 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Domnul președinte, îmi permiteți? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Vă rog, domnul consilier! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Domnul primar, mi se pare jenantă situația creată astăzi. Am marea rugăminte la 

dumneavoastră, dacă se poate, să solicitați lămuriri de ce se întâmplă aceste lucruri. A 

fost mai mult decât jenant ca un întreg consiliu cu invitații să stăm să așteptăm, și Imnul, 

într-un final, să fie pus în felul în care a fost pus. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Este foarte corect, domnul consilier. Asta era ce doream să vă spun și eu. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Suntem prezenți un număr de 27 de consilieri, în sală sunt 23 și 4 în online: 

domnul Simionescu, domnul Vîscan, domnul Ganea și domnul Nemeș. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul președinte, dacă-mi permiteți? 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Mă gândeam, dacă sunteți de acord, evident, după aprobarea ordinii de zi, dat fiind 

faptul că suntem foarte mulți în sală și suntem într-o anumită fază vizavi de situația 

pandemică, să rămână în sală primii 10 directori care trebuie să susțină sau eventual să 

răspundă la întrebările dumneavoastră, restul o să-i invit la sala de ședințe de la mine, 

după care să vină rând pe rând. Suntem foarte mulți și trebuie să respectăm lucrurile 

acestea. Dumneavoastră apreciați dacă se poate lucrul acesta. 

*** 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Pe ordinea de zi, în afară de proiectele de pe ordinea de zi, avem 3 proiecte 

suplimentare. O să dau citire tuturor după care o să supun la vot introducerea pe ordinea 

de zi: 

S1 Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de vânzare a 

locuințelor construite pentru tineri prin Agenția Națională pentru Locuințe aflate pe 

raza Municipiului Ploiești, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului 

Ploiești nr. 425/31.10.2019 – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian – Dumitru 

Tudor, Nicolae – Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert - Ionuț 

Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S2 Proiect de hotărâre privind vânzarea spațiului cu destinația de locuință situat 

în Ploiești, str. Praga nr. 14, sc. A, et. 1, ap. 3 și a terenului aferent acestuia – inițiat de 

consilierii Valentin Marcu, Aurelian–Dumitru Tudor, Nicolae–Vlad Frusina, 

Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert–Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

S3 Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe 

anul 2022 al S.C. Hale și Piețe S.A. Ploiești – inițiat de consilierii Paul Palaș-

Alexandru și Anca-Adina Popa. 
Supun votului dumneavoastră introducerea acestor 3 proiecte pe ordinea de zi: 

Cine este pentru?                  23 de voturi în sală. 

În online? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Nu au conexiune, nu ne aud. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Imediat, se pare că este o problemă cu conexiunea și nu ține neapărat de noi. O s-o 

rezolvăm imediat. Evident că îmi cer scuze pentru lucrul acesta.  

Dacă sunteți de acord, începem să mutăm directorii din sală. Probabil că se va vota 

ordinea de zi și să rămână primii 10. 

Este o problemă de conexiune. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Rămân în sală Serviciul Public Local Comunitar de Evidență a Persoanelor, 

Filarmonica Paul  Constantinescu, Teatrul Toma Caragiu, Casa de Cultură, Clubul 
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Sportiv Municipal, Parcul Constantin Stere și Poliția Locală. Restul vor fi chemați după 

ce vom trece de primele 10 proiecte. 

* 

Reluăm votul în online. 

Având în vedere că dumneavoastră cei din online nu ați auzi proiectele 

suplimentare, le dau citire din nou. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Le-am auzit. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă le-ați auzit, în sală au fost 23 de voturi pentru, supun la vot în online 

introducerea pe ordinea de zi a proiectelor suplimentare: 

Cine este pentru?                   4 voturi 

Cu 27 de voturi pentru, proiectele suplimentare au fost introduse pe ordinea de zi. 

* 

Supun la vot ordinea de zi în integralitate: 

Domnii consilieri George Botez și Dragoș Măchițescu au părăsit sala. 

Cine este pentru?                      25 de voturi 

Cine este împotrivă?                 - 

Dacă se abține cineva?              - 

Cu 25 de voturi pentru, ordinea de zi a fost aprobată. 

*** 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul președinte, dacă-mi permiteți? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Poftiți, domnul primar. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Eu o să fiu online.  

Încă o dată, public și clar, îmi cer scuze pentru ceea ce s-a întâmplat. Ne vom 

lămuri dacă a fost o eroare tehnică sau, pur și simplu, a fost o problemă tehnică 

independentă. Îmi cer scuze că am întârziat un pic participarea. În sală va rămâne doamna 

City manager pentru preluare întrebări și interpelări. Eu voi fi tot timpul online și înțeleg 

că sunt niște amendamente pe care le-am discutat ieri și pe care le susțin total. 

Vă mulțumesc! 

*** 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Am înțeles, domnul primar. Și noi vă mulțumim! 

Intrăm în ordinea de zi: „Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 14 ianuarie 2022”. 

A revenit în sală domnul consilier Dragoș Măchițescu, 26 de consilieri prezenți. 

Au lipsit domnul George Botez, domnul Valentin Marcu și domnul Nemeș. 

Cine este pentru?                       24 de voturi 

Cine este împotrivă?                  - 

Dacă se abține cineva?               - 
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Cu 24 de voturi pentru, procesul verbal a fost aprobat. 

*** 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: „Aprobarea Procesului verbal al ședinței ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 31 ianuarie 2022”. 
A lipsit domnul viceprimar Daniel Nicodim. 

Cine este pentru?                      25 de voturi 

Cine este împotrivă?                 - 

Dacă se abține cineva?              - 

Cu 25 de voturi pentru, procesul verbal a fost aprobat. 

*** 

Punctul 3 pe ordinea de zi: „Întrebări și interpelări”. 

Dl Alexandru Ștefan 

Am și eu o interpelare pentru doamna viceprimar.  

Am înțeles că ați afirmat în spațiul public că există la Blocul 7 etaje un risc seismic 

dacă nu se fac consolidări. O să am rugămintea să-mi puneți și mie la dispoziție 

documentele pe care vă bazați când faceți această afirmație. Pentru că, dacă există acest 

risc, noi trebuie să acționăm cu celeritate și să ne asigurăm că viața nici unui ploieștean 

nu este în pericol. 

Vă mulțumesc! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Este vorba de executiv și atunci o să vă lămuresc, domnul consilier: există, din 

2017, o expertiză care duce către zona de risc seismic 2.  

În al doilea rând, pentru că sunt mai multe blocuri cu bulină, fondurile pot veni din 

bani guvernamentali. Cam aceasta este logica. 

Sigur că, și interesul nostru și obligația noastră și grija noastră este ca lucrurile să 

fie puse în regulă de maniera în care să nu se întâmple absolut nimic. 

Deci, vă putem asigura de lucrul acesta. Dar, evident, cum ați făcut interpelarea 

doamnei viceprimar, o să vă punem la dispoziție toate documentele și vă mulțumim. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul primar! 

Doamna viceprimar, vă rog! 

Dna viceprimar Magdalena Trofin 

Am notat interpelarea și voi răspunde. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă mai dorește altcineva? Domnul Ganea, vă rog. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc, domnul președinte! Am să încerc să fiu cât mai scurt. 

Aș avea rugămintea dacă se poate face o colaborare între serviciul de patrimoniu și 

serviciul de informatică pentru a găsi o posibilitate de a putea fi plătite facturile online. 

Acest lucru îl știu din audiențele pe care le-am avut cu doctorii de la Policlinica Cina și 

programul este undeva 8-13 în zilele lucrătoare, iar joia este până la ora 15.30. Unii 

dintre ei au și alt serviciu, nu numai la cabinet și nu au timpul necesar să plătească. Ar 

dori să plătească, dacă s-ar putea, și online.  
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Nu aștept un răspuns, aș vrea să se aibă în vedere dacă există o posibilitate. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Mi se pare o idee foarte bună. Ne vom asigura că lucrul acesta se întâmplă, mai 

ales vizavi de ceea ce înseamnă sănătate și de faptul că suntem în zona roșie. 

Mulțumim! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim și noi, domnul consilier. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Aș mai avea un punct, domnul președinte. 

Aș dori să știu, poate mi-a scăpat mie, strada Pompelor, avem nenumărate, nu 

neapărat reclamații ci interpelări din partea celor care au societăți comerciale pe acea 

stradă. Știu că acea stradă nu are canalizare și dacă există vreo posibilitate s-o băgăm 

într-un program de reparare, pentru început? 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Evident că, în contextul în care dumneavoastră veți aproba bugetul, și-l veți 

amenda  cum considerați și veți dispune lucrul acesta, există la nivel de reparații, 

întreținere drumuri 7 milioane, pentru că se vor face niște amendamente, așa cum v-am 

spus și mi se pare absolut în regulă și foarte ok, și bineînțeles că vom merge către zona 

respectivă, care este o zonă cu societăți comerciale care evident își aduc aportul. 

Vă mulțumesc! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Și noi vă mulțumim, domnul primar! 

Așa cum a precizat domnul primar, la reparații străzi, în loc de 6 milioane, cât era 

inițial, prevederea bugetară a fost suplimentată cu încă 1 milion, adică 7 milioane. Când 

ajungem la bugetul local, vom ține cont și de propunerea domnului Cristian Ganea. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc frumos! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mai dorește cineva să intervină? 

*** 

Mergem la punctul 4 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 şi estimări 2023-2025 al Serviciului 

Public Local Comunitar de Evidenţă a Persoanelor Ploieşti”. 

Dacă sunt discuții? Domnul președinte de la comisia 1? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Nu sunt comentarii aici, nu sunt amendamente, totul este ok. Are aviz favorabil din 

partea comisiei nr. 1. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă nu mai sunt alte discuții, supun aprobării dumneavoastră proiectul de 

hotărâre: 

A revenit în sală domnul consilier George Botez. 

Cine este pentru?                     27 de voturi 
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Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 5 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Filarmonicii „Paul Constantinescu“ Ploieşti 

pentru anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2025”. 
Dacă sunt discuții? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Nu, domnul președinte, are aviz favorabil. Nu există niciun amendament. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim! 

Alte discuții nu mai sunt. Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 6 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al  Teatrului „Toma Caragiu”,  Ploieşti pe anul 2022 

şi estimări pentru anii 2023 – 2025”. 
Poftiți, domnul președinte! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte de ședință! 

Avem aviz favorabil aici din partea comisiei de buget finanțe, cu amendamentul 

că, față de proiectul de hotărâre inițial, se diminuează veniturile din subvenția de la 

bugetul local pentru secțiunea de funcționare cu suma de 500.000 de lei. Astfel 

prevederea bugetară pentru subvenții devine 14.200.000 față de 14.700.000. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc domnul președinte! 

Direcția Economică s-a făcut această modificare care s-a discutat și ieri la grupul 

operativ? 

Dra Nicoleta Crăciunoiu – Direcția Economică 

Da. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc! 

Dacă nu mai sunt comentarii, supun la vot amendamentul propus de domnul 

consilier Paul Palaș: 

Cine este pentru?                            27 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                     - 

Cu 27 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

* 



7 
 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 7 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2025 al 

Casei de Cultură „I.L. Caragiale” a Municipiului Ploieşti”. 
Discuții? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Aviz favorabil, niciun amendament de făcut. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă nu mai sunt alte discuții, supun aprobării proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 8 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2025 al 

Clubului Sportiv Municipal Ploieşti”. 
Dacă sunt discuții? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Proiectul a primit aviz favorabil în comisia de buget finanțe, dar avem un 

amendament de făcut: față de proiectul de hotărâre inițial, se diminuează veniturile din 

subvenția de la bugetul local pentru secțiunea de funcționare cu suma de 1.000.000 de lei. 

Astfel, prevederea bugetară pentru subvenții devine de 20.000.000 lei față de 21.000.000 

de lei cum era varianta inițială. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim! 

Direcția Economică, s-a făcut modificarea? 

Dra Nicoleta Crăciunoiu – Direcția Economică 

Da. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc! 

Supun aprobării dumneavoastră amendamentul făcut de domnul Palaș: 

Cine este pentru?                            23 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    4 abțineri 

Cu 23 de voturi pentru și 4 abțineri, cele ale consilierilor George Botez, Alexandru 

Ștefan, Cristian Ionescu și Robert Vîscan, amendamentul a fost aprobat. 
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* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     21 de voturi 

Cine este împotrivă?                4 voturi 

Dacă se abține cineva?             2 abțineri 

Cu 21 de voturi pentru, 4 voturi împotrivă, cele ale consilierilor: Alexandru Ștefan, 

Cristian Ionescu, George Botez și Robert Vîscan și 2 abțineri, cele ale consilierilor Anca 

Agapie și Bogdan Lupu, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 9 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Administraţiei Parcului Memorial “Constantin 

Stere” pe anul 2022 și estimări pe anii 2023-2025”. 

Dacă sunt comentarii? Poftiți, domnul Ștefan! 

Dl Alexandru Ștefan 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Aș vrea să știu și eu, la capitolul dezvoltare este o creștere destul de substanțială și, 

dacă este domnul director, să ne explice ce investiții ne propune pentru anul acesta? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Dacă avem pe cineva de la Parcul Constantin Stere? 

Vă rog! 

Dna Liliana Tătaru – Parcul Memorial „Constantin Stere” 

Avem parte de dotări 709.000 și parte de investiții noi… 

Vreți să le înșir pe toate? Am avut lista de investiții… 

Dl George Botez 

Cele mari. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Am o rugăminte la dumneavoastră: nu interogați dumneavoastră consilierii. Le 

comunicați ce doresc să afle. 

Vă mulțumesc! 

Dna Liliana Tătaru – Parcul Memorial „Constantin Stere” 

Parte de dotări avem: tractoraș cu remorcă, motopompă, proiectoare, prelată cu 

structură, fântână decorativă, refulator, tractoraș rider, trimmer, atomizor, motoferăstrău, 

motoferăstrău cu elagaj, mașină de tuns iarba, generator sudură, echipament de skate-

park, sistem automatizare porți plajă. 

La investiții noi avem: rețea de alimentare cu energie electrică, gard azil câini, 

rețea de alimentare cu apă, wc plajă, branșament electric plajă, soclu și bust Regina 

Maria, soclu și bust Regele Ferdinand, puț forat. 

La investiții, în continuare: chioșc intrare zoo, platformă de beton reabilitare zoo, 

platformă de beton azil câini, aleile principale din parc, grădină, zoo, pod plajă PT și 

adăpost lei încălzire pardoseală. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim! 

Mai sunt alte întrebări, domnul consilier? Nu. Mulțumim! 
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Poftiți, domnul președinte! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Vă mulțumesc, domnul președinte! 

Proiectul a primit aviz favorabil în ședința de comisie de buget finanțe, cu un 

amendament: față de proiectul de hotărâre inițial, se diminuează veniturile din subvenția 

de la bugetul local pentru secțiunea de funcționare cu suma de 365.000 de lei.  

Astfel, prevederea bugetară pentru subvenții devine 11.000.000 de lei față de 

11.365.000 de lei din varianta inițială. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc, domnul președinte! Direcția Economică, s-au făcut modificările? 

Dra Nicoleta Crăciunoiu – Direcția Economică 

Da. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc! 

Supun aprobării dumneavoastră amendamentul făcut de domnul Paul Palaș: 

Cine este pentru?                            27 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    - 

Cu 27 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 10 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de cheltuieli al Poliţiei Locale a municipiului Ploieşti pe anul 2022 și 

estimări pentru anii 2023-2025”. 
Dacă sunt comentarii? 

Poftiți, domnul consilier. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Bugetul a primit aviz favorabil în comisia de buget finanțe cu un amendament însă: 

față de proiectul de hotărâre inițial, se diminuează bugetul de cheltuieli al Poliție Locale 

cu suma totală de 300.000 de lei, astfel: la Titlul 10 „cheltuieli de personal” se 

diminuează prevederea cu  180.000 de lei, la Titlul 20 „bunuri și servicii” se diminuează 

prevederea cu 120.000 de lei. 

Înțeleg că modificările au fost deja făcute și sunt afișate pe ecran. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc! 

Supun aprobării dumneavoastră amendamentul propus de domnul consilier Paul 

Palaș: 
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Cine este pentru?                            27 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    - 

Cu 27 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 11 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023– 2025 al Serviciului 

Public Finanţe Locale Ploieşti”. 

Dacă sunt comentarii? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Aviz favorabil, nu sunt amendamente de făcut. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumesc frumos! 

Supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 12 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2025 al Administraţiei 

Serviciilor Sociale Comunitare Ploieşti”. 
Dacă sunt discuții? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Aviz favorabil, fără amendamente, fără comentarii. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Siminon 

Mulțumesc foarte mult! 

Alte discuții nu sunt. Supun aprobării proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 13 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de cheltuieli, având ca sursă de finanţare bugetul local şi al bugetului de 

venituri și cheltuieli finanţate integral sau parţial din venituri proprii, pe anul 2022 şi 

estimări pe anii 2023 - 2025 al Centrului Creşă Ploieşti”. 
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Dacă sunt discuții? Constat că nu. Supun aprobării dumneavoastră proiectul: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 14 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Ploieşti pe anul 2022 şi 

estimări pentru anii 2023-2025”. 
Discuții? 

Dl Paul Palaș_Alexandru 

Aviz favorabil, fără amendamente, fără comentarii. Felicitări ambelor spitale 

pentru ce au făcut în această perioadă. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim frumos! 

Trebuie felicitată doamna doctor Miu care a câștigat examenul și este managerul 

general al Spitalului de Pediatrie. Dați-mi voie, în numele dumneavoastră, să-i mulțumim 

pentru participare și pentru câștigare. 

Acum mergem să aprobăm bugetul de la Spitalul Municipal: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 15 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Pediatrie Ploieşti pe anul 2022 şi 

estimări pentru anii 2023-2025”. 
Așa cum spuneam, am felicitat-o pe doamna manager general, acum supunem la 

vot proiectul: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 16 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2024 al 

S.C. Servicii de Gospodărire Urbană Ploieşti S.R.L.”. 
Dacă sunt discuții? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Proiectul a primit aviz favorabil în comisia de buget finanțe cu un amendament: 

față de proiectul de hotărâre inițial, se diminuează veniturile din servicii prestate cu suma 

de 3.000.000 de lei cu TVA, astfel prevederea bugetară pentru veniturile din servicii 

prestate fiind suma de 30.300.000 de lei cu TVA față de 33.300.000 de lei cu TVA.  
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Este important de precizat acest lucru: cu TVA fiindcă, în bugetul SGU, valorile se 

regăsesc fără TVA. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul președinte! 

La Direcția Economică s-au făcut modificările conform a ceea ce am hotărât în 

grupul operativ? 

Dra Nicoleta Crăciunoiu – Direcția Economică 

Da. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mai sunt alte discuții? 

Dacă nu mai sunt, supun la vot amendamentul propus de domnul Palaș: 

Cine este pentru?                            27 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    - 

Cu 27 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 17 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 și estimări pentru anii 2023-2024 al 

Regiei Autonome de Servicii Publice Ploiești”. 

Dacă sunt discuții? Poftiți, domnul Palaș! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Și acest proiect a primit aviz favorabil din partea comisiei de buget finanțe cu un 

amendament: față de proiectul de hotărâre inițial, se majorează suma alocată de la 

bugetul local pentru rampa Teleajen cu suma de 285.000 de lei cu TVA. 

Modificarea știu că a fost făcută. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Modificările la Direcția Economică au fost făcute. Mulțumesc frumos, doamna 

director! 

Supun la vot amendamentul propus de domnul Palaș:   

Cine este pentru?                            27 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    - 

Cu 27 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 
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Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 18 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

cuantumului burselor acordate elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de 

stat din municipiul Ploiești pentru semestrul al-II-lea al anului școlar 2021-2022”. 
Discuții? Constat că nu sunt. Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                     27 de voturi 

Cine este împotrivă?                - 

Dacă se abține cineva?             - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Mergem la punctul 19 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea  

bugetului local al municipiului Ploiești pe anul 2022 și estimări pe anii 2023-2025”. 
Discuții? Poftiți, domnul Paul Palaș! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc, domnul președinte! 

Bugetul a primit aviz favorabil în comisia de buget finanțe, atât doar că avem 

câteva amendamente, cu rugămintea să le aprobăm pe toate în bloc fiindcă știu că sunt 

discutate și convenite. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Sunteți de acord să le aprobăm în bloc? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mai întâi să le aflați. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Toți sunt de acord să le aprobăm în bloc. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Textul hotărârii, în primul rând, se modifică, la art. 4 suma ce reprezintă 

excedentul anului 2021, valoarea corectă a excedentului este în sumă de 1.930.340 de lei 

ce se constituie pentru acoperirea temporară a golurilor de casă provenite din decalajele 

dintre veniturile și cheltuielile secțiunilor de funcționare și dezvoltare în anul curent. 

Față de forma inițială a Anexei nr. 1 au apărut următoarele modificări: la capitolul 

54.02 titlul 50 – fondul de rezervă, suma este de 2.080.000 de lei; 

La capitolul 61.02, conform amendamentului formulat la proiectul de hotărâre al 

Poliției Locale, se diminuează prevederea cu 180.000 lei la titlul 10 – cheltuieli de 

personal și la titlul 20 - bunuri și servicii se diminuează cu suma de 120.000 lei. Ambele 

amendamente sunt făcute și înregistrate; 

La capitolul 65.02 se majorează prevederea pentru reparații curente învățământ cu 

1.000.000 de lei, suma finală fiind de 5.750.000 de lei, una dintre cele mai mari sume 

alocate vreodată pentru așa ceva. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă-mi permiteți, domnul președinte? 
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Mulțumesc public consiliului local pentru ceea ce, de fapt, se întâmplă în 

momentul acesta. Este adevărat ceea ce spunea domnul Paul Palaș – una dintre cele mai 

mari sume pe care le-am alocat de-a lungul timpului, cu ajutorul dumneavoastră și 

mulțumesc consiliului local pentru lucrul acesta.  

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Și noi vă mulțumim, domnul primar! 

La capitolul 67.02, se diminuează prevederea bugetară la titlul 51 – transferuri 

către instituții publice pentru secțiunea de funcționare cu suma totală de 1.865.000 de lei, 

conform amendamentelor formulate la proiectele de hotărâri ale instituțiilor: Teatrul 

Toma Caragiu – s-a diminuat bugetul cu suma de 500.000 de lei; Clubul Sportiv 

Municipal – s-a diminuat bugetul cu suma de 1.000.000 de lei; Administrația Parcului 

Memorial Constantin Stere – s-a diminuat bugetul inițial cu suma de 365.000 de lei. 

Sumele sunt evidențiate în fișierul afișat. 

La capitolul 70.02 modificările sunt următoarele: se diminuează prevederea 

bugetară pentru iluminat public cu suma de 2.400.000 de lei, inițial era 17.400.000 acolo. 

Au rămas 15.000.000 de lei; 

Se majorează prevederea pentru reparații fond imobiliar cu suma de 500.000 de lei 

ajungând la suma de 1.500.000 față de 1.000.000 cât era inițial. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă-mi permiteți, domnul președinte! 

Felicitări și mulțumesc pentru susținere. Este un lucru foarte bun. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Și noi mulțumim, domnul primar! 

Se diminuează suma prevăzută pentru S.C. Servicii de Gospodărire Urbană cu 

3.000.000 de lei, astfel că prevederea bugetară devine 30.300.000 față de 33.300.000 de 

lei; 

Revenind la ceea ce am spus inițial cu reparații curente fond imobiliar, avem 

speranța că anul acesta începem să facem și noi reparații la clădirile în care funcționează 

cei care ne bucură cu frumosul, artiștii noștri. Este vorba de clădirile de pe strada Ion 

Creangă. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Evident că programul îl vom face împreună pentru că, cu toții (mai plastic spus) 

tragem la aceeași căruță.  

Sigur că da, fără probleme, domnul consilier și vă mulțumesc! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumim și noi! 

La capitolul 74.02, modificările sunt următoarele: se majorează suma prevăzută 

pentru salubritate căi publice cu 2.400.000 de lei, astfel prevederea bugetară devine 

22.400.000 de lei, față de 20.000.000 de lei. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Și aici, dacă-mi permiteți din nou să intervin – este evident că toate aceste sume 

vor fi foarte atent monitorizate, așa cum își doresc ploieștenii, în sensul că vom plăti 

exact ce se prestează. 
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Mulțumesc din nou! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Și de calitate, lucrări de calitate. 

Mulțumim, domnul primar! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Exact, domnul președinte. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Tot aici, se majorează prevederea pentru rampa Teleajen cu 285.000 de lei, suma 

prevăzută fiind de 585.000 de lei față de 300.000 cât era inițial. 

La capitolul 84.02 se majorează prevederea bugetară pentru reparații străzi cu 

1.000.000 de lei, astfel suma prevăzută devine 7.000.000 de lei față de 6.000.000 cât era 

inițial. La fel, o sumă impresionantă pentru așa ceva. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Din nou, public și deschis, mulțumesc pentru lucrul acesta și vă mulțumesc pentru 

înțelegere și pentru vot! 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Și noi mulțumim, domnul primar! 

La Anexa 2 – lista obiectivelor de investiții, înțeleg că și colegi de-ai mei mai au 

de făcut aici amendamente.  

Eu spun doar că, față de forma inițială a Anexei 2, prevederea bugetară se 

majorează cu 300.000 de lei, astfel suma totală prevăzută în bugetul municipiului Ploiești 

pentru realizarea obiectivelor de investiții având ca sursă de finanțare bugetul local, 

devine 32.366,45 mii lei față de 32.066,45 mii lei. 

În ceea ce privește modificările punctuale, îi rog pe colegii mei să intervină și să 

spună care sunt aceste modificări la lista de investiții. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul președinte! 

Dacă tot ne aflăm la amendamente, am și eu de făcut un amendament: la capitolul 

70.02.71.01 locuințe, servicii și dezvoltare publică, la C – alte cheltuieli de investiții, 

poziția 15, se majorează suma cu 190.000 de lei. Era prevăzută suma de 100.000 de lei și 

acum avem 290.000 de lei pentru servicii de consultanță și proiectare. 

Dna Simona-Georgeta Popescu 

Dacă-mi permiteți, domnul președinte, la același capitol, același punct C, poziția 

20, o majorare cu 120.000 de lei pentru SF Modernizare sistem iluminat public și la 

poziția 21, o suplimentare – 80.000 de lei pentru DALI Consolidare bloc Centrul Civic 

latura Vest, este vorba de blocul de deasupra Cinemascop-ului. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, doamna consilier! 

Poftiți, domnul consilier! 

Dl Dragoș-Alexandru Măchițescu 

La același capitol, capitolul 70, la alte cheltuieli de investiții, poziția 23, SF Sistem 

integrat de monitorizare video la nivelul municipiului Ploiești, finanțarea se face din 

fondul de rezervă și prevederea este de 150.000 de lei.  
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Alte intervenții? 

Dl Valentin Marcu 

La același capitol, 70.02, se introduce o nouă poziție, poziția 22 – creșterea 

performanței energetice la blocuri de locuințe în municipiul Ploiești, prevederea este de 

150.000 de lei și finanțarea se face din fondul de rezervă. 

Mulțumesc! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim pentru amendament! 

Doamna viceprimar, vă rog! 

Dna viceprimar Magdalena Trofin 

La capitolul 51.02.71.01, autorități publice, la poziția 4 – buget participativ, se 

mărește suma la 750.000 de lei. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

De la cât la cât? 

Dna viceprimar Magdalena Trofin 

De la 500.000 la 750.000 de lei. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Deci, este o suplimentare de 250.000 de lei. 

Mai sunt și alte propuneri? 

Doamna director economic, aveți toate aceste amendamente trecute? 

Dra Nicoleta Crăciunoiu – Direcția Economică 

Da, în lista de investiții și în bugetul local.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu mai sunt alte amendamente de făcut?  

Dacă nu mai sunt, supun la vot amendamentele făcute de domnul consilier Paul 

Palaș, doamna consilier Simona Popescu, domnul consilier Dragoș Măchițescu, domnul 

consilier Valentin Marcu și doamna viceprimar: 

Dl Bogdan Lupu 

Anunț că nu voi participa la vot. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul Lupu nu participă la vot. 

Cine este pentru?                            25 de voturi 

Cine este împotrivă?                       - 

Dacă se abține cineva?                    1 abținere 

Cu 25 de voturi pentru, 1 abținere, cea a domnului consilier Robert Vîscan și 1 

neparticipare la vot, amendamentele au fost aprobate. 

* 

Supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în întregime: 

Dl Alexandru Ștefan 

Dacă-mi permiteți? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Am întrebat înainte de a trece la procedura de vot dacă mai este ceva de discutat…. 
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Dl Alexandru Ștefan 

Nu am un amendament, este o discuție. Am ridicat mâna, dar nu m-ați văzut. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul Ștefan, vă rog să mă lăsați. Vă dau imediat cuvântul. Lăsați-mă să supun 

la vot proiectul și apoi vă dau cuvântul. 

Dl Alexandru Ștefan 

Nu mai pot să amân intervenția dacă s-a supus deja la vot. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Discuția puteați s-o faceți înainte. 

Dl Alexandru Ștefan 

Păi, am ridicat mâna. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul consilier, vă rog! Înainte de a trece la votarea amendamentului, am 

întrebat dacă mai are cineva de spus ceva. 

Dl Alexandru Ștefan 

Și eu am ridicat mâna. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul consilier, eu conduc ședința. 

Stimați colegi, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Dl Alexandru Ștefan 

Domnul președinte, vă rog să luați în considerare că nu particip la vot. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Domnul consilier… 

Dl Alexandru Ștefan 

Doar v-am anunțat că nu particip la vot. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Asta este altceva. Înțeleg, dar trebuia să anunțați dinainte. 

Supun la vot proiectul în integralitate:  

Cine este pentru?                     22 de voturi 

Cine este împotrivă?                2 voturi 

Dacă se abține cineva?             1 abținere 

Dl George Botez 

Votez împotrivă pentru că el conține bugetul CSM-ului, am votat împotrivă acolo 

și dacă aș vota acum pentru, ar fi vorba de o invalidare a poziției mele anterioare. Deci, 

votul meu este împotrivă. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Cu 22 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă, cele ale consilierilor: George Botez și 

Robert Vîscan, 1 abținere, cea a doamnei consilier Anca Agapie și 2 neparticipări la vot, 

cele ale consilierilor Bogdan Lupu și Alexandru Ștefan, proiectul de buget al 

municipiului Ploiești a fost adoptat.  

Felicitări și mergem mai departe să obținem rezultate bune și anul acesta! 

*** 
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Mergem la punctul 20 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

ajustării prețului pentru energia termică destinată SACET al Municipiului Ploiești și a 

diferențelor unitare de recuperat înregistrate în urma modificării, în perioada 01 

august 2021 – 31 octombrie 2021, a prețului combustibilului folosit la producerea 

energiei termice livrată de către Veolia Energie Prahova S.R.L.”. 
Stimați colegi, acest proiect s-a discutat și ieri. Are aviz favorabil de la Direcția 

Juridică, avem aviz favorabil și de la Direcția Economică, deci sunt îndeplinite toate 

condițiile.  

Mai mult decât atât, nu sunt probleme deosebite în afară de faptul că au fost făcute 

câteva modificări la TVA, știți foarte bine, în perioada de iarnă, Guvernul a aprobat TVA 

de 5% în loc de 19%. 

Dacă sunt discuții? 

Dl George Botez 

Domnul președinte, aș vrea să întreb: în condițiile în care prețul este cel propus 

prin acest proiect și ținând cont de faptul că noi avem un angajament luat față de cetățenii 

Ploieștiului privind păstrarea la domniile lor a prețului adoptat de noi în 2020, care ar fi 

valoarea totală a subvenției pe care ar trebui să o plătim față de noul preț, pentru un întreg 

sezon de iarnă? Nu mai iau într-un an, iau tot sezonul. Mă interesează această nouă 

valoare a subvenției ca să vedem cât putem s-o suportăm din bugetul local și ce 

consecințe ar avea asupra ploieștenilor. 

Vă mulțumesc! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă-mi permiteți, domnul președinte? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Vă rog, domnul primar! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul Botez este un consilier cu experiență. Vă dați seama că valoarea poate fi 

doar estimată și asta în contextul în care nu putem ști câte gigacalorii se consumă și nu 

putem ști pentru că nu știm cât de cald sau rece va fi. Suntem în plin sezon. 

Numărul 2, clar și răspicat – pentru angajamentul pe care ni l-am luat cu toții 

vizavi de ploieșteni, prețul facturat către populație va rămâne același. 

Numărul 3 – este evident că aici există niște necunoscute și o să vă spun de ce: 

pentru că, așa cum ați văzut, în anul de grație 2020, la final, am reușit să obținem niște 

bani și sunt convins că obținem în continuare niște bani ca suport financiar pentru termie, 

deci în 2020 – 13 milioane și în 2021 – 33 de milioane. 

Deci, vă pot asigura, cu tot respectul și public, foarte clar că:  

1 - populația va plăti aceeași sumă; 

2 - suntem în stare să ducem subvenția pentru că este obligatoriu să facem lucrul 

acesta; 

3 - nu sunt niște mofturi și cred că toată lumea, mai sunt consilieri ca și 

dumneavoastră cu care am mai discutat și evident, mergem la audiențe și știm foarte clar 

care este situația legat de combustibil. 
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Deci, vă pot asigura, fără nici cea mai mică problemă, că angajamentele luate de 

toți vizavi de ploieșteni vor fi respectate.  

Vă mulțumesc și putem suporta, în acest an, subvenția. 

Dl George Botez 

Domnul primar, vă mulțumesc, în primul rând pentru aprecierile personale! Sunt 

convins că sunt întemeiate și eu vă stimez foarte mult pentru activitatea dumneavoastră. 

Apreciez în mod deosebit intențiile dumneavoastră, sunt convins că sunt pozitive și 

nu mă îndoiesc de chestia aceasta, însă sentimentele și aprecierile și garanțiile pe mine 

mă cam lasă rece când este vorba de o matematică de genul acesta.  

Dați-mi voie doar să fiu bine informat pentru că eu aici trebuie să votez o 

oportunitate, trebuie să votez ceea ce se întâmplă pentru ploieșteni. Indiferent dacă 

dumneavoastră dați sau nu asigurări, eu trebuie să-mi asum o responsabilitate pentru ei.  

Mai este încă o chestiune, pe care, dacă ați fi avut-o în vedere, cred că nu ar fi 

existat acest dialog – prin actul de prelungire a contractului cu operatorul de termie, 

existent în vigoare la acest moment, a fost făcută o estimare anuală a consumului care 

este trecută în același act adițional, în funcție de care s-a desfășurat și negocierea. Era 

normal că orice om de business își face o amortizare a cheltuielilor pe un număr de 

gigacalorii vândute. Această valoare a consumului o veți regăsi în actul adițional. Cei de 

la RASP cunosc foarte bine chestia aceasta, ca atare, raportat la ceea ce scrie în acel act 

adițional și la consumul mediu pe ultimii doi ani, vreau această cifră. 

Și să dea Dumnezeu și Maica Domnului, că numai la asta ne mai putem ruga 

acum, să reușim să susținem toată această subvenție. Dar pe mine mă interesează, rece, 

sec, o cifră pentru că bugetul se face pe cifre și nu pe asigurări. 

Vă mulțumesc mult! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Cu plăcere! 

O să vă rog să-mi permiteți să vă răspund: v-am mai spus, o cifră exactă nu are 

nimeni cum să dea pentru că nu știm… 

Dl George Botez 

Estimativ, domnul primar, plus minus 5%. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Haideți să vă spun, eu știu că lucrurile sunt în sensul în care le spuneți și într-

adevăr bugetul se face așa, și așa se face. Problema este că pe mine mă interesează și 

prioritar am ca populația să nu aibă vreo problemă. 

Acum vă spun, din iulie încolo putem să facem orice fel de rectificare și ne 

lămurim exact ce înseamnă. Sigur, dumneavoastră din nou spuneți că nu sunt decât 

promisiuni, totuși trebuie să avem în vedere 2020, 2021 când Guvernul a ajutat în acest 

sens.  

Așa că, ce vă pot garanta, din nou, foarte clar și răspicat - vom susține această 

subvenție și suntem în stare s-o ducem. Și, dacă nu, vom face niște rectificări din diverse 

capitole pe care le vom duce în această zonă în contextul în care se reglementează niște 

norme, pentru că vor mai fi niște discuții raportat la lucrul acesta. 

Vă mulțumesc pentru înțelegere și o să vă rog să mă ajutați și cu votul! 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul primar! 

Mai aveți ceva de adăugat? 

Dl George Botez 

Păi nu am primit răspunsul. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu o să primiți răspuns pentru că nimeni nu știe, la ora aceasta, care este suma. 

Domnul primar, noi, consilierii, vă rugăm pe dumneavoastră, așa cum ne-ați promis ieri, 

la grupul operativ, că vă veți ocupa personal de eșalonarea acelei datorii pe 3 ani de zile. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Fără niciun fel de problemă.  

Este o discuție pe care o avem și da, împărtășesc, într-o anumită măsură, opinia 

domnului consilier, dar vă spun că, în momentul acesta, să dăm ceva clar nu se poate și 

înțelegeți foarte clar – nu se poate pentru că nu știm exact cum se va termina acest sezon 

la nivel de ce înseamnă temperaturi și consumul de gigacalorie și ce se întâmplă în 

începutul sezonului următor care privește și acest buget. 

Așa că, o să vă rog să aveți această înțelegere dar vă rog frumos, și este o 

promisiune publică – foarte rapid, după terminarea sezonului acesta de iarnă vă vom pune 

la dispoziție toate sumele și cum le vom acoperi și de unde. Pentru că încercăm să facem 

aceste estimări și noi dar, v-am spus, ține de vreme.  

Vă dau un exemplu paralel: nu mă așteptam anul acesta să nu avem zăpadă, ceea 

ce înseamnă că, la nivel de CCP și deszăpezire, nu am folosit niște sume. De aceea, niște 

lucruri sunt variabile și o să vă rog să înțelegeți lucrul acesta, domnul consilier, și vă 

mulțumesc! 

Dl George Botez 

Haideți să ne înțelegem, este matematică pură, este regula de 3 simplă – dacă la 

400 de lei plătesc atât, cât plătesc la 900? 

Asta nu mai este nicio variabilă. Pe mine nu mă interesează de unde vin banii 

respectivi, că-i dă Guvernul, că-i dă Papa de la Roma, că-i iau de la gunoi, mă interesează 

cu cât grevez bugetul. Pentru că astăzi am de luat o hotărâre – să dublez prețul la 

gigacalorie. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Domnul consilier, încă o dată… 

Dl George Botez 

Domnul primar, îmi cer scuze, v-am ascultat cu răbdare, încerc să rezonez cu 

părerea dumneavoastră, dar nu sunt în prima zi în care sunt în consiliu și am văzut filmul 

acesta de 20 de ori, pot fi făcute estimări. Să nu-mi spună cineva că nu se pot face. Că nu 

vrea cineva să-mi răspundă sau că sunetul răspunsului ar fi critic, asta este o altă 

problemă. Dar, să nu-mi spuneți că nu se pot face estimări pentru că estimări faceți și la 

gunoi, estimări faceți și la curent, estimări faceți la orice, la gigacalorie nu mai poți face 

estimare? Am înțeles, nu-mi dați un rezultat. O estimare? 

 

 



21 
 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Nu se poate face, domnul consilier, pentru că nu știm deocamdată prețul care este 

la gaze. 

Dl George Botez 

Nu-l aveți acolo? 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Guvernul încearcă mai multe soluții și la gaze și la electrica. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Este corect ce spune domnul consilier, problema mea este că nu știu dacă sunt 400 

ori 900, sau sunt 360 sau 370. Și atunci, dacă vreți să facem matematic, o facem, dar o 

facem din moment ce știm că s-a terminat sezonul și avem clar lucrul acesta. 

Este evident că facem estimări și nu mi se pare incorectă nici poziția 

dumneavoastră dar, pe altă parte, dumneavoastră spuneți așa: calcul matematic 400*900, 

corect dar poate să fie 375*900, poate să fie 350*900.  

Pe mine ce mă interesează prioritar este ceea ce v-am spus, clar și răspicat, și nu 

am niciun dubiu că tot consiliul gândește în aceeași direcție – ca populația să poată să 

suporte factura și ceea ce s-a hotărât, prețul pe care-l plătește populația să rămână la fel. 

În rest, sunt calcule matematice dar cu niște variabile pentru că nu știm exact numărul de 

gigacalorii pe care îl consumăm. 

Dl George Botez 

1.140.000 de gigacalorii este trecut în actul semnat de primarul Dobre pentru 

Ploiești cu furnizorul operator, da?  

Dacă citim cu atenție vom constata că prețul care a fost negociat de către Dobre a 

fost pentru un consum minim de 1.140.000, dacă-mi aduc eu bine aminte. 

1.140.000 împărțit la atâția ani, ori x, ori z, ori nu știu ce, probabil că cei care au 

făcut liceul la real se pricep mai bine. Eu, ca avocat, doar o intuiesc.  

Ceream pe cineva care are un minim de preocupare pentru aritmetică să facă 

această chestiune care însemna un efort între 100 și 120 de milioane sau între 40 și 50, că 

asta contează foarte mult. 

Ok, am înțeles, sunt lucrurile atât de variabile și ne întemeiem dispozițiile 

manageriale numai pe lucruri variabile, atunci să nu ne mire, domnule primar, că și 

concluziile vor fi variabile și în momentul în care nu vom avea bani acela va fi sigur. Că, 

în  afară de impozite și de moarte, restul lucrurilor sunt variabile. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Atunci o să fiu un pic răutăcios cu dumneavoastră să vă întreb și eu: cam cum ați 

estimat dumneavoastră, când ați prelungit contractul, cam care este consumul de 

gigacalorie… 

Dl George Botez 

Ca să nu vă obosiți să fiți răutăcios, o să vă rog să vedeți procesul verbal al acelei 

ședințe, că eu nu am votat pentru așa ceva. Aceeași poziție am avut-o și atunci. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Am înțeles!  
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Bine, domnul consilier, eu am spus ce aveam de comentat. Domnul președinte, vă 

rog, preluați. 

Vă mulțumesc! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Vă mulțumim, domnul primar, vă mulțumim, domnul consilier! 

Dacă mai sunt alte probleme? Dacă nu mai sunt, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          18 voturi 

Cine este împotrivă?                     7 voturi 

Dacă se abține cineva?                  1 abținere 

Cu 18 voturi pentru, 7 voturi împotrivă, cele ale consilierilor George-Sorin-

Niculae Botez, Bogdan Lupu, Anca Agapie, Alexandru Ștefan, Cristian-Ionel Ionescu, 

Cristian-Mihai Ganea și Robert Vîscan și 1 abținere, cea a domnului consilier Constantin 

Nemeș, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Domnul consilier Valentin-Răzvan Săbău nu se află în sală în momentul votului. 

*** 

Trecem la punctul 21 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Decontului anual pentru calculul compensației aferent perioadei: ianuarie 2020 - 

octombrie 2020, însoțit de raportul de audit financiar conform Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului public de transport local de persoane prin curse 

regulate în Municipiul Ploiești nr.21980/04.11.2019”. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Domnul consilier Valentin Săbău a revenit în sală. 

Cine este pentru?                   22 de voturi 

Cine este împotrivă?              - 

Dacă se abține cineva?           5 abțineri 

Cu 22 de voturi pentru și 5 abțineri, cele ale consilierilor: George Botez, Bogdan 

Lupu, Anca Agapie, Cristian Ganea și Constantin Nemeș, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 22 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre pentru aprobarea 

tarifelor şi prețurilor practicate de Servicii de Gospodărire Urbană Ploiești S.R.L. cu 

influența manoperei orare/unitare”. 

Am înțeles că propunerea de creștere este de 23,5 lei față de 24,82 lei. Inițial era o 

creștere de 24,82 lei și eu fac un amendament ca această creștere să fie de 23,5 de lei pe 

oră. 

Mai sunt alte amendamente de făcut? 

Supun la vot amendamentele: 

Cine este pentru?                        25 de voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                2 abțineri 

Cu 25 de voturi pentru și 2 abțineri, cele ale consilierilor Cristian Ionescu și 

Alexandru Ștefan, amendamentul a fost aprobat. 

* 
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Supun la vot proiectul de hotărâre în integralitate: 

Cine este pentru?                        25 de voturi 

Cine este împotrivă?                   - 

Dacă se abține cineva?                2 abțineri 

Cu 25 de voturi pentru și 2 abțineri, cele ale consilierilor Cristian Ionescu și 

Alexandru Ștefan, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 23 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei 

anuale pentru anul 2022 a Municipiului Ploiești pentru Asociaţia „Orașe Energie 

România”. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          26 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  1 abținere 

Cu 26 de voturi pentru și 1 abținere, cea a domnului consilier Răzvan Enescu, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 24 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei 

contractului de închiriere pentru o unitate locativă cu destinaţia de locuinţă de 

necesitate”. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          27 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 25 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind mutarea unor chiriași”. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          27 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 26 pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind 

exercitarea/neexercitarea dreptului de preemțiune pentru cumpărarea apartamentului-

parter din imobilul situat în Ploiești, str. Nicolae Simache nr. 2”. 

Am înțeles că propunerea de la grupul operativ este „neexercitare”. Supun la vot 

propunerea de „neexercitare”: 

Domnul consilier George Botez a părăsit sala. 

Cine este pentru?                          26 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 
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Cu 26 de voturi pentru, propunerea de „neexercitare” a dreptului de preemțiune a 

fost aprobată. 

* 

Supun la vot proiectul de hotărâre în integralitate: 

Cine este pentru?                          25 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 25 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Domnul consilier Cristian-Mihai Ganea nu este prezent în momentul votului. 

*** 

Trecem la proiectele suplimentare, suplimentar 1 „Proiect de hotărâre privind 

modificarea Regulamentului de vânzare a locuințelor construite pentru tineri prin 

Agenția Națională pentru Locuințe aflate pe raza Municipiului Ploiești, aprobat prin 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Ploiești nr. 425/31.10.2019”. 
Avem aviz favorabil și de la Direcția Economică, deci nu mai sunt probleme. 

Supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          26 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 26 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Proiectul suplimentar 2: „Proiect de hotărâre privind vânzarea spațiului cu 

destinația de locuință situat în Ploiești, str. Praga nr. 14, sc. A, et. 1, ap. 3 și a terenului 

aferent acestuia”. 

Dacă sunt discuții? 

Dl Valentin Marcu 

Este vorba de punerea în aplicare a unei hotărâri judecătorești și am promovat 

proiectul. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim, domnul consilier, pentru explicații. 

Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          26 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 26 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Proiectul suplimentar 3: „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2022 al S.C. Hale și Piețe S.A. Ploiești”. 
Dacă sunt discuții? Poftiți, domnul Ștefan. 

Dl Alexandru Ștefan 

Nu particip la vot. 

Mulțumesc frumos! 
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Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Am înțeles. Domnul Ștefan nu participă la vot. 

Supun la vot proiectul de hotărâre: 

Cine este pentru?                          25 de voturi 

Cine este împotrivă?                     - 

Dacă se abține cineva?                  - 

Cu 25 de voturi pentru și 1 neparticipare la vot, cea a domnul consilier Ștefan care 

face un proiect frumos acolo, pe piață și de aceea nu poate să participe la vot, proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Stimați colegi vă mulțumesc foarte mult pentru participare. Am fost operativi. A 

fost cea mai importantă ședință din acest an, având în vedere că am aprobat bugetul 

Municipiului Ploiești, să se realizeze investițiile pe care ni le-am propus. 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Dacă-mi permiteți, domnul președinte? 

În primul rând, vreau să mulțumesc pentru modul în care s-a lucrat, pentru că noi 

vorbim de vreo două zile de lucrul acesta, și de comisia nr. 1 și tot ce înseamnă zona de 

discuție pe care am avut-o ieri, tot ce înseamnă ședința respectivă. Mulțumesc consiliului 

local! 

Din momentul acesta trebuie să mergem cu motoarele turate ca să se vadă lucrurile 

și chiar este absolut în regulă. 

Mulțumesc mult! Vă salut cu respect! O după-amiază plăcută! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Și noi vă mulțumim, domnul primar! 

Să transformați bugetul în realitate! Spor la treabă! 

Dl primar Andrei-Liviu Volosevici 

Așa vom face. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Mulțumim pentru participare! Declar ședința închisă! 

 

*** 

 

Epuizându-se problemele de la ordinea de zi, ședința a luat sfârșit, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal într-un singur exemplar. 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINŢĂ,               SECRETAR GENERAL, 

   Gheorghe SÎRBU-SIMION                        Mihaela-Lucia CONSTANTIN 

     
   
   

Verificat, Șef Serviciu, Adriana Cîrstea 

Întocmit, consilier Elena Bucur 


